

المرجع: RAL/2020/14

التاريخ: 25/06/2020

To: DMCA Customers

الى: السادة / متعاملي سلطة مدينة دبي للملاحة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Change of timing for Maritime Activities in Dubai effective 25/06/2020.

الموضوع: تعديل مواعيد ممارسة الأنشطة البحرية في اماره دبي بدءاً من 2020/06/25

Dubai Maritime City Authority is pleased to extend its regards and wishes you all the best.

بداية تهديكم سلطة مدينة دبي للملاحة أطيب تحياتها وتمنياتنا لكم بدوام التوفيق والنجاح.

With reference to the previous circulars issued by the Authority regarding the timing for Maritime Activities in Dubai, and in-line with government's announcement of the completion of the national sterilization program in Dubai and to return to normal life without timing restrictions, DMCA would like to inform you that the timing of practicing of the maritime activities will be back to normal hours without restrictions effective today 25/5/2020

بالإشارة الى التعاميم السابقة التي صدرت عن السلطة بشأن مواعيد ممارسة الأنشطة البحرية في اماره دبي ، وتماشيا مع الإجراءات الحكومية بشأن الإعلان عن إستكمال وإنهاء برنامج التعقيم الوطني في إمارة دبي وعودة الحياة الى طبيعتها في الامارة ، فإن السلطة تود اعلامكم بأن أوقات ممارسة الأنشطة البحرية سترجع لتكون ضمن الأوقات الإعتيادية دون تقييد وذلك إبتداء من اليوم الموافق 2020/06/25.

We appreciate and value your cooperation

وإننا نقدر تعاونكم الدائم ونثمن جهودكم في التعاون لخدمة الصالح العام وحماية وسلامة وصحة المجتمع.

For more information in this regards, please contact Call Centre on below channels:

E-Mail: info@dmca.ae
Telephone number: 8008855



وللمزيد من المعلومات بهذا الخصوص يرجى التواصل مع مركز الاتصال على القنوات التالية:

البريد الإلكتروني: info@dmca.ae
هاتف رقم: 8008855

